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   Broj: 0101-114/6 
 

 

Z  A  P  I  S  N  I  K 

 

sa  16. sjednice  Skupštine opštine Budva, održane 18., 19. i 25. maja 2015. godine, u Velikom 

amfiteatru “Akademije znanja” u Budvi. 

 

Sjednica je počela u 10,35 časova, a predsjedavala je odbornica Tijana Kotarac, po ovlašćenju  

predsjednika Skupštine opštine Budva, Bora Lazovića, koji je zbog bolesti bio spriječen da prisustvuje 

sjednici. 
 

Izvršena je prozivka odbornika, kako bi se utvrdio kvorum za početak rada sjednice.   

                           

PRISUTNI ODBORNICI: 

 

1. Armenko Aleksandar   

2. Balević Milan    

3. Backović Mihailo 

4. Božović Dušan 

5. Vujičić Božidar 

6. Vuković Marko 

7. Vukčević Nikola  

8. Vučetić Vesna 

9. Gregović Jovan 

10. Delić Radovan  

11. Đurašković Lucija  

12. Kotarac Tijana 

13. Kuljača Vojo 

14. Leković Nataša 

15. Ljubanović Gojko 

16. Medin-Stanić Branka 

17. Mitrović Andrija 

18. Pejović Mijomir 

19. Perović Časlav   

20. Popović Srđa 

21. Pribilović Đorđije  

22. Purić Nada 

23. Radulović Radovan 

24. Rađenović Krsto   

25. Tomanović Nikoleta  

26. Tomović Radosav.

 

27. Džaković Stevan 

 

 

 

ODSUTNI ODBORNICI: 
 

1. Banović Radomir 

2. Božović Milo 

3. Vujović Đorđije 

4. Lazović Boro 

 

5. Petković Ante 

 

 

Predsjedavajuća je konstatovala da sjednici prisustvuje 27 odbornika i da Skupština može da 

počne sa radom.  
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Pored odbornika sjednici Skupštine su prisustvovali:  

-  predsjednik Opštine, 

-  potpredsjednici Opštine, 

-  glavna administratorka, 

-  menadžerka Opštine,  

-  starješine organa lokalne uprave, 

-  rukovodioci preduzeća čiji je osnivač Opština, u skladu sa dnevnim redom,  

- Slavko Medić, načelnik za naplatu Poreske uprave PJ Budva  

-  predstavnici sredstava javnog informisanja. 

 

 Shodno članu 33. Poslovnika Skupštine opštine Budva, Skupština se izjasnila o Zapisniku sa 

15. sjednice Skupštine opštine Budva, koja je održana 29. decembra 2014. godine i 08. aprila 2015. 

godine.  
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 27 - dvadesetsedam odbornika, od kojih je ”za” glasao 21 – dvadesetjedan odbornik, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 6 – šest odbornika) donijela sljedeći 

 

Z A K LJ U Č A K 

USVAJA SE ZAPISNIK SA 15. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, 

KOJA JE ODRŽANA  29. DECEMBRA 2014. GODINE I 08. APRILA 2015. GODINE 

 

Uz akt o sazivu sjednice predložen je dnevni red.  

 

Predlagač akta, predsjednik Opštine je dopisom br. 0101-148/1 od 18.05.2015. godine, dostavio 

predlog o povlačenju sledeće tačke dnevnog reda sa obrazloženjem, i to:  

- Predlog Rješenja o imenovanju predstavnika Opštine Budva kao člana Odbora direktora preduzeća 

DOO “Cable car“ Budva 
 

Kratko obrazloženje povlačenja tačke dnevnog reda dala je odbornica Tijana Kotarac. 

 
Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu dnevnog reda, da se sa dnevnog reda povuče tačka:  

Predlog Rješenja o imenovanju predstavnika Opštine Budva kao člana Odbora direktora 

preduzeća DOO“Cable car“ Budva 
 

Nakon obavljenog glasanja,  predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 27 - dvadesetsedam odbornika, od kojih je ”za” glasalo 23 – dvadesettri odbornika, 

“protiv” je bio 1 – jedan odbornik i “uzdržanih” je bilo 3 – tri odbornika) usvojila  

 

Predlog da se sa dnevnog reda povuče tačka: Predlog Rješenja o imenovanju predstavnika 

Opštine Budva kao člana Odbora direktora preduzeća DOO“Cable car“ Budva 

 

Predlagač akata, predsjednik Opštine, je obrazložio predloge za dopunu dnevnog reda novim 

tačkama, koji su dostavljeni dopisima br. 0101-123/1 od 11.05.2015. i 0101-132/1 od 13.05.2015. 

godine i to: 

- Predlog Odluke o utvrđivanju javnog interesa za eksproprijaciju nepokretnosti radi 

izgradnje odvodnog kanala i parkinga 

- Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti (KO Reževići I- Franović Branko) 
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Stavljen je na glasanje Predlog za dopunu dnevnog reda novom tačkom: Predlog Odluke o 

utvrđivanju javnog interesa za eksproprijaciju nepokretnosti radi izgradnje odvodnog kanala i 

parkinga. 

 

Nakon obavljenog glasanja,  predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 27 - dvadesetsedam odbornika, od kojih je ”za” glasalo 22 – dvadesetdva odbornika, 

“protiv” je bilo 2 – dva odbornika i “uzdržanih” je bilo 3 – tri odbornika) usvojila  

 

Predlog da se dnevni red dopuni novom tačkom: Predlog Odluke o utvrđivanju javnog 

interesa za eksproprijaciju nepokretnosti radi izgradnje odvodnog kanala i parkinga. 

 

Stavljen je na glasanje Predlog za dopunu dnevnog reda novom tačkom: Predlog Odluke o 

razmjeni nepokretnosti (KO Reževići I- Franović Branko) 
 

Nakon obavljenog glasanja,  predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 27 - dvadesetsedam odbornika, od kojih je ”za” glasalo 16 – šesnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 11 – jedanaest odbornika) usvojila  

 

Predlog da se dnevni red dopuni novom tačkom: Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti 

(KO Reževići I- Franović Branko) 

 
Odbornik Mijomir Pejović je obrazložio predlog za dopunu dnevnog reda novom tačkom, koji 

su dostavljen dopisom br. 0101-107/1 od 04.05.2015. godine. 

- Predlog Rješenja o stavljanju van snage Rješenja o davanju saglasnosti Skupštine opštine Budva br. 

0101-402/1 od 13.08.2014. godine na Odluku o cijenama usluga snabdijevanja vodom i prečišćavanja i 

odvođenja otpadnih voda d.o.o. „Vodovod i kanalizacija“ (br. 01-2861/1 od 18.07.2014. godine). 

 

 U skladu sa članom 24. stav 4. Poslovnika SO Budva dostavljeno je mišljenje predsjednika 

Opštine na predlog ovog akta, br. 0101-107/3 od 14.05.2015. godine. 

 

Stavljen je na glasanje Predlog za dopunu dnevnog reda novom tačkom: Predlog Rješenja o 

stavljanju van snage Rješenja o davanju saglasnosti Skupštine opštine Budva br. 0101-402/1 od 

13.08.2014. godine na Odluku o cijenama usluga snabdijevanja vodom i prečišćavanja i 

odvođenja otpadnih voda d.o.o. „Vodovod i kanalizacija“ (br. 01-2861/1 od 18.07.2014. godine). 
 

Nakon obavljenog glasanja,  predsjedavajuća je objavila da Skupština većinom glasova (ukupno 

je glasalo 27 - dvadesetsedam odbornika, od kojih je ”za” glasalo 12 – dvanaest odbornika, “protiv” je 

bilo 15 – petnaest i “uzdržanih” nije bilo) nije usvojila  

 

Predlog da se dnevni red dopuni novom tačkom: Predlog Rješenja o stavljanju van snage 

Rješenja o davanju saglasnosti Skupštine opštine Budva br. 0101-402/1 od 13.08.2014. godine na 

Odluku o cijenama usluga snabdijevanja vodom i prečišćavanja i odvođenja otpadnih voda d.o.o. 

„Vodovod i kanalizacija“ (br. 01-2861/1 od 18.07.2014. godine). 
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 Pošto više nije bilo predloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda, stavljen je na glasanje sledeći 

 

D N E V N I   R E D: 
 

1. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu predsjednika opštine Budva i radu organa lokalne 

uprave i službi za 2014.godinu; 

2. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na imenovanje Glavnog administratora; 

3. Predlog Odluke o izmjeni Odluke o finansiranju redovnog rada političkih partija koje imaju 

odbornike u Skupštine Opštine Budva; 

4. Predlog Odluke o kućnom redu u stambenim zgradama; 

5. Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke organizaciji i načinu obavljanja auto-taksi prevoza na 

teritoriji Opštine Budva;  

6. Predlog Odluke o utvrđivanju javnog interesa za eksproprijaciju nepokretnosti radi izgradnje 

trafostanice i davanju ovlašćenja predsjedniku Opštine; 

7. Predlog Odluke o utvrđivanju javnog interesa za eksproprijaciju nepokretnosti radi izgradnje 

odvodnog kanala i parkinga; 

8. Predlog Rješenje o davanju saglasnosti (Avanglion CG doo Budva); 

9. Predlog Rješenje o davanju saglasnosti na ustanovljavanje prava službenosti; 

10. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja UP Z15 u skladu sa LSL 

„Blizikuće“; 

11. Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti (KO Reževići I); 

12. Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti (KO Reževići I – Franović Branko) 

13. Predlog Odluke o davanju u dugoročni zakup nepokretnosti; 

14. Predlog Odluke o izmjeni Odluke o razmjeni nepokretnosti broj 0101-619/1 od 05.11.2013.godine; 

15. Predlog Odluke o stavljanju van snage Odluke o razmjeni nepokretnosti broj 0101-634/1 od 

18.09.2012.godine; 

16. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti (Vaterpolo klubu Budvanska rivijera za davanje u zakup 

poslovnog prostora); 

17. Predlog Odluke o skraćenom postupku likvidacije Društva za konsalting i menadžment 

„MEDITERAN WTE“ Budva; 

18. Predlog Odluke o skraćenom postupku likvidacije Društva sa ograničenom odgovornošću „Budva 

Holding“ Budva; 

19. Predlog Riješenja o davanju saglasnosti na Odluku o osnivanju MZ Jaz; 

20. Predlog Zaključka (o prihvatanju Izvještaja o radu Komisije za raspodjelu sredstava nevladinim 

organizacijama za 2014. godinu); 

21. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o relaizaciji lokalnog akcionog plana za postizanje rodne 

ravnopravnosti u opštini Budva za period 2013/2014.godine; 

22. Predlog Odluke o usvajanju Lokalnog akcionog plana za postizanje rodne ravnopravnosti u opštini 

Budva za period 2015/2016.; 

23. Predlog Programa o izmjeni i dopuni Programa spomen obilježja u Opštini Budvi za 2013. godinu; 

24. Predlog Zaključka (o usvajanju Izvještaja o radu i Izvještaja o finansijskom poslovanju Javnog 

preduzeća „Mediteranski sportski centar“ za 2014. godinu); 

25. Predlog Rješenja (o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan DOO „Mediteranski 

sportski centar“ Budva za 2015. godinu); 

26. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o visini zakupnine i uslovima davanja u zakup 

poslovnih prostora u Mediteranskom sportskom centru; 

27. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Cjenovnik usluga DOO „Mediteranski sportski centar“ 

Budva; 

28. Predlog Zaključka (o usvajanju Izvještaja o radu i Izvještaja o finanijskom poslovanju JP „Sportsko 

rekreativni centar“ Budva za 2014. godinu); 
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29. Predlog Rješenja (o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan JP „Sportsko 

rekreativni centar“ Budva za 2015. godinu); 

30. Predlog Zaključka (o usvajanju Izvještaja o radu i Izvještaja o finansijskom poslovanju JU „Grad 

teatar“ Budva za 2014. godinu); 

31. Predlog Rješenja (o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan JU „Grad teatar“ Budva 

za 2015. godinu);  

32. Predlog Zaključka (o usvajanju Izvještaja o radu i Izvještaja o finansijskom poslovanju JU „Muzeji 

i galerije Budve“ za 2014. godinu); 

33. Predlog Rješenja (o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan JU „Muzeji i galerije 

Budve“ za 2015. godinu);  

34. Predlog Zaključka (o prihvatanju Izvještaja o poslovanju „Vodovod i kanalizacija“ DOO Budva za 

2014. godinu); 

35. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan DOO „Vodovod i 

kanalizacija“ Budva za 2015.godinu; 

36. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju za 2014. godinu DOO „Akademija znanja“ 

Budva; 

37. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan DOO „Akademija 

znanja“ Budva za 2015.godinu; 

38. Predlog Rješenja o razrješenju člana Opštinske izborne komisije; 

39. Predlog Rješenja (o razrješenju Radenka Marovića dužnosti predsjednika Upravnog odbora DOO 

„Mediteranski sportski centar“ Budva); 

40. Predlog Rješenja o imenovanju odbora direktora DOO “Mediteranski sportski centar“ Budva; 

41. Predlog Rješenja o imenovanju odbora direktora DOO“ „Sportsko rekreativni centar“ Budva; 

42. Predlog Rješenja o imenovanju člana u odboru direktora DOO „Akademija znanja“ Budva; 

43. Predlog Rješenja o imenovanju članova u odboru direktora DOO“BSP“ Budva;  

44. Predlog Rješenja o imenovanju odbora direktora DOO „Vodovod i kanalizacija“ Budva; 

45. Predlog Rješenja o imenovanju odbora direktora DOO“Komunalno“ Budva;  

46. Predlog Rješenja o imenovanju odbora direktora DOO“Parking servis“ Budva; 

47. Predlog Rješenja o imenovanju odbora direktora DOO“Pogrebno“ Budva; 

48. Predlog Rješenja o imenovanju odbora direktora DOO“Mediteran reklame“ Budva; 

49. Predlog Rješenja o imenovanju predstavnika Opštine Budva kao člana Odbora direktora preduzeća 

“Expo Budva” d.o.o. Budva; 

50. Predlog Zaključka o ispravci greške; 

51. Razmatranje Izvještaja o radu Poreske uprave PJ Budva za 2013. godinu 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 27 - dvadesetsedam odbornika, od kojih je ”za” glasalo 16 - šesnaest odbornika, 

“protiv” je bilo 11 – jedanaest odbornika i “uzdržanih” nije bilo) usvojila predloženi dnevni red. 
 

Predsjedavajuća je dala obavještenje da će radno vrijeme Skupštine biti do 19,00 časova, sa 

pauzom od 14,00 do 15,00 časova, kao i da će odbornici biti blagovremeno obaviješteni o danu za 

glasanje po tačkama dnevnog reda. 

 

 Predsjedavajuća je odredila pauzu u 11,10 časova kako bi nadležna radna tijela razmotrila 

dopunske tačke dnevnog reda. Nakon pauze, u 12,00 časova nastavljen je rad. 
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1. 

Prešlo se na razmatranje prve tačke dnevnog reda: Predlog Zaključka o prihvatanju 

Izvještaja o radu predsjednika opštine Budva i radu organa lokalne uprave i službi za 

2014.godinu. 
 

Predlagač akta je predsjednik Opštine, a predstavnica predlagača je Jelena Baštrica, načelnica 

Službe predsjednika Opštine, koji su dali uvodno obrazloženje. 

 

 Predsjedavajuća je u 14,00 časova odredila pauzu u trajanju od sat vremena. Nakon pauze, u 

15,00 časova nastavljen je rad. 

 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Radovan Delić, Radosav 

Tomović, Mihailo Backović, Stevan Džaković, Božidar Vujičić, Krsto Rađenović, Đorđije Pribilović, 

Mijomir Pejović i Lucija Đurašković, a od ostalih prisutnih na sjednici je učestvovao Nikola 

Divanović, sekretar Sekretarijata za gradsku infrastrukturu i ambijent. 

 

2. 

 Prešlo se na razmatranje druge tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na 

imenovanje Glavnog administratora. 

 

Predlagač akta je predsjednik Opštine, a predstavnica predlagača je Jelena Baštrica, načelnica 

Službe predsjednika Opštine. Uvodno obrazloženje je dao Lazar Rađenović, predsjednik Opštine. 
 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovo je odbornik Božidar Vujičić. 

 

3. 

 Prešlo se na razmatranje treće tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o izmjeni Odluke o 

finansiranju redovnog rada političkih partija koje imaju odbornike u Skupštine Opštine Budva. 

 

 Predlagač akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Mihailo Đurović, sekretar 

Sekretarijata za privredu i finansije, koji je dao uvodno obrazloženje. 

 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda niko nije učestvovao. 

 

4. 

  Prešlo se na razmatranje četvrte tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o kućnom redu u 

stambenim zgradama. 

 

 Predlagač akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Nikola Divanović, sekretar 

Sekretarijata za gradsku infrastrukturu i ambijent, koji je dao uvodno obrazloženje. 

  

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Radosav Tomović, Tijana 

Kotarac,  Stevan Džaković i Krsto Rađenović. 

 

5. 

  Prešlo se na razmatranje pete tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke 

organizaciji i načinu obavljanja auto-taksi prevoza na teritoriji Opštine Budva. 
 

 Predlagač akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Nikola Divanović, sekretar 

Sekretarijata za gradsku infrastrukturu i ambijent, koji je dao uvodno obrazloženje. 

Na tekst predloga Odluke podnesen je Amandman br. 0101-134/2 od 15.05.2015. godine od 

strane predlagača akta, predsjednika Opštine. 

 



 

 

 

7 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Krsto 

Rađenović, Gojko Ljubanović, Lucija Đurašković, Tijana Kotarac, Stevan Džaković i Đorđije 

Pribilović a od ostalih prisutnih na sjednici je učestvovao Slavko Đukanović, načelnik Komunalne 

policije Opštine Budva. 

 

Prije prelaska na razmatranje 6. tačke dnevnog reda, shodno članu 37. Poslovnika, 

predsjedavajuća je obavjestila da se, radi efikasnosti i racionalnosti rada, spaja razmatranje tačaka 6. i 

7., te da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački. 

 

Prešlo se na razmatranje 6. i 7. tačke dnevnog reda:  

- Predlog Odluke o utvrđivanju javnog interesa za eksproprijaciju nepokretnosti radi izgradnje 

trafostanice i davanju ovlašćenja predsjedniku Opštine i 

- Predlog Odluke o utvrđivanju javnog interesa za eksproprijaciju nepokretnosti radi izgradnje 

odvodnog kanala i parkinga.  

 

 Predlagač akata je predsjednik Opštine, a predstavnica predlagača je Milena Antović, sekretar 

Sekretarijata za zaštitu imovine, koja je dala uvodno obrazloženje. 

 

U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovo je odbornik Radosav Tomović 

 

8.  

Prešlo se na razmatranje osme tačke dnevnog reda: Predlog Rješenje o davanju saglasnosti 

(Avanglion CG doo Budva). 

 

 Predlagač akta je predsjednik Opštine, a predstavnica predlagača je Milena Antović, sekretar 

Sekretarijata za zaštitu imovine, koja je dala uvodno obrazloženje. 

 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda niko nije učestvovao. 

 

9. 

  Prešlo se na razmatranje devete tačke dnevnog reda: Predlog Rješenje o davanju saglasnosti 

na ustanovljavanje prava službenosti. 

 

Predlagač akta je predsjednik Opštine, a predstavnica predlagača je Milena Antović, sekretar 

Sekretarijata za zaštitu imovine, koja je dala uvodno obrazloženje. 

 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovao je odbornik Stevan Džaković. 

 

10. 

  Prešlo se na razmatranje desete tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o prenosu prava na 

nepokretnosti radi formiranja UP Z15 u skladu sa LSL „Blizikuće“. 

  

Predlagač akta je predsjednik Opštine, a predstavnica predlagača je Milena Antović, sekretar 

Sekretarijata za zaštitu imovine, koja je dala uvodno obrazloženje. 

 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Dušan Božović, Lucija 

Đurašković i Krsto Rađenović. 

 

 

  Rad 16. sjednice Skupštine opštine Budva za 18. maj 2015. godine, završen je u 19,00 časova, a  

predsjedavajuća je objavila nastavak za 19.05.2015. godine sa početkom u 09,00 časova. 
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NASTAVAK 16. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, ODRŽANE  19. MAJA 2015. 

GODINE U VELIKOM AMFITEATRU AKADEMIJE ZNANjA, SA POČETKOM U 09,10 

ČASOVA 
 

Prije prelaska na razmatranje 11. tačke dnevnog reda, shodno članu 37. Poslovnika, 

predsjedavajuća je obavjestila da se, radi efikasnosti i racionalnosti rada, spaja razmatranje tačaka 11. i 

12., te da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački. 

 

Prešlo se na razmatranje 11. i 12. tačke dnevnog reda:  

- Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti (KO Reževići I) i 

- Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti (KO Reževići I – Franović Branko). 

 

 Predlagač akata je predsjednik Opštine, a predstavnica predlagača je Milena Antović, sekretar 

Sekretarijata za zaštitu imovine, koja je dala uvodno obrazloženje. 

 

U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovo je odbornik Mijomir Pejović. 

 

Prije prelaska na razmatranje 13. tačke dnevnog reda, predsjedavajuća i odbornici su prihvatili 

predlog odbornice Lucije Đurašković da se izmijeni redosljed razmatranja u dnevnom redu po pitanju 

ove tačke. 

  

Prešlo se na razmatranje sledećih tačaka dnevnog reda. 

 

Prije prelaska na razmatranje 14. tačke dnevnog reda, shodno članu 37. Poslovnika, 

predsjedavajuća je obavjestila da se, radi efikasnosti i racionalnosti rada, spaja razmatranje tačaka 14. i 

15., te da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački. 

 

Prešlo se na razmatranje 14. i 15. tačke dnevnog reda:  

- Predlog Odluke o izmjeni Odluke o razmjeni nepokretnosti broj 0101-619/1 od 

05.11.2013.godine i 

- Predlog Odluke o stavljanju van snage Odluke o razmjeni nepokretnosti broj 0101-634/1 od 

18.09.2012.godine. 

 

 Predlagač akata je predsjednik Opštine, a predstavnica predlagača je Milena Antović, sekretar 

Sekretarijata za zaštitu imovine, koja je dala uvodno obrazloženje. 

 

 U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda niko nije učestvovao. 

 

16. 

  Prešlo se na razmatranje šesnaeste tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o davanju 

saglasnosti (Vaterpolo klubu Budvanska rivijera za davanje u zakup poslovnog prostora). 

  

Predlagač akta je predsjednik Opštine, a predstavnica predlagača je Milena Antović, sekretar 

Sekretarijata za zaštitu imovine, koja je dala uvodno obrazloženje. 

 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Tijana 

Kotarac, Lucija Đurašković, Radovan radulović i Stevan Džaković. 

 

Prije prelaska na razmatranje 17. tačke dnevnog reda, shodno članu 37. Poslovnika, 

predsjedavajuća je obavjestila da se, radi efikasnosti i racionalnosti rada, spaja razmatranje tačaka 17. i 

18., te da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački. 
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Prešlo se na razmatranje 17. i 18. tačke dnevnog reda:  

- Predlog Odluke o skraćenom postupku likvidacije Društva za konsalting i menadžment 

„MEDITERAN WTE“ Budva i 

- Predlog Odluke o skraćenom postupku likvidacije Društva sa ograničenom odgovornošću 

„Budva Holding“ Budva. 

 

 Predlagač akata je predsjednik Opštine, a predstavnica predlagača je Milena Antović, sekretar 

Sekretarijata za zaštitu imovine, koja je dala uvodno obrazloženje. 

 

U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Radosav 

Tomović, Tijana Kotarac, Stevan Džaković i Krsto Rađenović. 

 

 Predsjedavajuća je konstatovala dolazak odbornika Gojka Ljubanovića. 

 

13. 

  Prešlo se na razmatranje trinaeste tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o davanju u 

dugoročni zakup nepokretnosti. 

  

Predlagač akta je predsjednik Opštine, a predstavnica predlagača je Milena Antović, sekretar 

Sekretarijata za zaštitu imovine, koja je dala uvodno obrazloženje. 

 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Gojko Ljubanović, Lucija 

Đurašković, Stevan Džaković, Tijana Kotarac, Radovan Radulović, Krsto Rađenović i Radosav 

Tomović, a od ostalih prisutnih na sjednici je učestvovala Biljana Brajović, direktorka JU “Muzeji i 

galerije” Budva. 

 

19. 

  Prešlo se na razmatranje devetnaeste tačke dnevnog reda: Predlog Riješenja o davanju 

saglasnosti na Odluku o osnivanju MZ Jaz. 

 

Predlagač akta je predsjednik Opštine, a predstavnica predlagača je Tanja Kažanegra, sekretar 

Sekretarijata za lokalnu samoupravu. 

 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovao je odbornik Krsto Rađenović. 

 

20. 

  Prešlo se na razmatranje dvadesete tačke dnevnog reda: Predlog Zaključka (o prihvatanju 

Izvještaja o radu Komisije za raspodjelu sredstava nevladinim organizacijama za 2014. godinu). 

 

Predlagač akta je predsjednik Opštine, a predstavnica predlagača je Tanja Kažanegra, sekretar 

Sekretarijata za lokalnu samoupravu. 

 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda niko nije učestvovao. 

 

Prije prelaska na razmatranje 21. tačke dnevnog reda, shodno članu 37. Poslovnika, 

predsjedavajuća je obavjestila da se, radi efikasnosti i racionalnosti rada, spaja razmatranje tačaka 21. i 

22., te da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački. 
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Prešlo se na razmatranje 21. i 22. tačke dnevnog reda:  

- Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o relaizaciji lokalnog akcionog plana za postizanje 

rodne ravnopravnosti u opštini Budva za period 2013/2014.godine i 

- Predlog Odluke o usvajanju Lokalnog akcionog plana za postizanje rodne ravnopravnosti u 

opštini Budva za period 2015/2016. 

 

Predlagač akata je predsjednik Opštine, a predstavnica predlagača je Tanja Kažanegra, sekretar 

Sekretarijata za lokalnu samoupravu. 

 

U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici Branka Medin-Stanić  

 

23. 

  Prešlo se na razmatranje dvadesettreće tačke dnevnog reda: Predlog Programa o izmjeni i 

dopuni Programa spomen obilježja u Opštini Budva za 2013. godinu. 

 

Predlagač akta je predsjednik Opštine, a predstavnica predlagača je Rajka Špadijer, sekretar 

Sekretarijata za društvene djelatnosti. 

 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda niko nije učestvovao. 

 

Prije prelaska na razmatranje 24. tačke dnevnog reda, shodno članu 37. Poslovnika, 

predsjedavajuća je obavjestila da se, radi efikasnosti i racionalnosti rada, spaja razmatranje tačaka 24., 

25., 26. i 27., te da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj 

tački. 

 

Prešlo se na razmatranje 24., 25., 26. i 27. tačke dnevnog reda:  

- Predlog Zaključka (o usvajanju Izvještaja o radu i Izvještaja o finansijskom poslovanju Javnog 

preduzeća „Mediteranski sportski centar“ za 2014. godinu); 

- Predlog Rješenja (o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan DOO 

„Mediteranski sportski centar“ Budva za 2015. godinu); 

- Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o visini zakupnine i uslovima davanja u 

zakup poslovnih prostora u Mediteranskom sportskom centru; 

- Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Cjenovnik usluga DOO „Mediteranski sportski 

centar“ Budva. 

 

Predlagač akata je predsjednik Opštine, a predstavnice predlagača su: Rajka Špadijer, sekretar 

Sekretarijata za društvene djelatnosti, za tačke 24., 25 i 27. i Milena Antović, sekretar Sekretarijata za 

zaštitu imovine za tačku 26. 

 

U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici Radosav Tomović a od 

ostalih prisutnih na sjednici je učestvovao Ivan Ivanović, direktor DOO „Mediteranski sportski centar“. 

 

Prije prelaska na razmatranje 28. tačke dnevnog reda, shodno članu 37. Poslovnika, 

predsjedavajuća je obavjestila da se, radi efikasnosti i racionalnosti rada, spaja razmatranje tačaka 28. i 

29. te da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački. 

 

Prešlo se na razmatranje 28. i 29. tačke dnevnog reda:  

- Predlog Zaključka (o usvajanju Izvještaja o radu i Izvještaja o finanijskom poslovanju JP 

„Sportsko rekreativni centar“ Budva za 2014. godinu) i 

- Predlog Rješenja (o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan JP „Sportsko 

rekreativni centar“ Budva za 2015. godinu). 
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 Predlagač akata je predsjednik Opštine, a predstavnica predlagača je Rajka Špadijer, sekretar 

Sekretarijata za društvene djelatnosti. 
 

U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda niko nije učestvovao. 

 

Prije prelaska na razmatranje 30. tačke dnevnog reda, shodno članu 37. Poslovnika, 

predsjedavajuća je obavjestila da se, radi efikasnosti i racionalnosti rada, spaja razmatranje tačaka 30. i 

31. te da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački. 

 

Prešlo se na razmatranje 30. i 31. tačke dnevnog reda:  

- Predlog Zaključka (o usvajanju Izvještaja o radu i Izvještaja o finansijskom poslovanju JU 

„Grad teatar“ Budva za 2014. godinu) i 

- Predlog Rješenja (o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan JU „Grad teatar“ 

Budva za 2015. godinu). 

 

 Predlagač akata je predsjednik Opštine, a predstavnica predlagača je Rajka Špadijer, sekretar 

Sekretarijata za društvene djelatnosti. 
 

U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda niko nije učestvovao. 

 

Prije prelaska na razmatranje 32. tačke dnevnog reda, shodno članu 37. Poslovnika, 

predsjedavajuća je obavjestila da se, radi efikasnosti i racionalnosti rada, spaja razmatranje tačaka 32. i 

33. te da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački. 

 

Prešlo se na razmatranje 32. i 33. tačke dnevnog reda:  

- Predlog Zaključka (o usvajanju Izvještaja o radu i Izvještaja o finansijskom poslovanju JU 

„Muzeji i galerije Budve“ za 2014. godinu) i 

- Predlog Rješenja (o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan JU „Muzeji i 

galerije Budve“ za 2015. godinu). 

 

 Predlagač akata je predsjednik Opštine, a predstavnica predlagača je Rajka Špadijer, sekretar 

Sekretarijata za društvene djelatnosti. 
 

U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda niko nije učestvovao. 

 

Prije prelaska na razmatranje 34. tačke dnevnog reda, shodno članu 37. Poslovnika, 

predsjedavajuća je obavjestila da se, radi efikasnosti i racionalnosti rada, spaja razmatranje tačaka 34. i 

35.. te da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački. 
 

Prešlo se na razmatranje 34. i 35. tačke dnevnog reda:  

- Predlog Zaključka (o prihvatanju Izvještaja o poslovanju „Vodovod i kanalizacija“ DOO 

Budva za 2014. godinu) i 

- Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan DOO „Vodovod i 

kanalizacija“ Budva za 2015.godinu. 
 

 Predlagač akata je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Ivan Dajković, sekretar 

Sekretarijata za investicije. Uvodno obrazloženje je dao Milenko Medigović, direktor DOO „Vodovod i 

kanalizacija“ Budva. 
 

 U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Krsto Rađenović, Radosav 

Tomović, Stevan Džaković, Dušan Božović, Gojko Ljubanović, Radovan Radulović, Božidar Vujičić i 

Lucija Đurašković, a od ostalih prisutnih na sjednici je učestvovao Milenko Medigović, direktor DOO 

„Vodovod i kanalizacija“ Budva. 
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Prije prelaska na razmatranje 36. tačke dnevnog reda, shodno članu 37. Poslovnika, 

predsjedavajuća je obavjestila da se, radi efikasnosti i racionalnosti rada, spaja razmatranje tačaka 36. i 

37. te da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački. 

 

Prešlo se na razmatranje 36. i 37 tačke dnevnog reda:  

- Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju za 2014. godinu DOO „Akademija 

znanja“ Budva i 

- Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan DOO „Akademija 

znanja“ Budva za 2015.godinu. 

 

 Predlagač akata je predsjednik Opštine, a predstavnica predlagača je Milena Antović, sekretar 

Sekretarijata za zaštitu imovine. 
. 

U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda niko nije učestvovao. 

 

38. 

 Prešlo se na razmatranje tridesetosme tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o razrješenju 

člana Opštinske izborne komisije. 

 

Predlagač akta je Odbor  za izbor i imenovanja, a predstavnik predlagača je Dušan Božović, 

predsjednik Odbora. 

 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda niko nije učestvovao. 

 

Prije prelaska na razmatranje 39. tačke dnevnog reda, shodno članu 37. Poslovnika, 

predsjedavajuća je obavjestila da se, radi efikasnosti i racionalnosti rada, spaja razmatranje tačaka 39. 

40 . 41. 42. 43. 44. 45. 46. 47. 48. i 49. te da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. 

pojedinačno po svakoj tački. 

 

Prešlo se na razmatranje 39. 40 . 41. 42. 43. 44. 45. 46. 47. 48. i 49. tačke dnevnog reda:  

- Predlog Rješenja (o razrješenju Radenka Marovića dužnosti predsjednika Upravnog odbora 

DOO „Mediteranski sportski centar“ Budva); 

- Predlog Rješenja o imenovanju odbora direktora DOO “Mediteranski sportski centar“ Budva; 

- Predlog Rješenja o imenovanju odbora direktora DOO“ „Sportsko rekreativni centar“ Budva; 

- Predlog Rješenja o imenovanju člana u odboru direktora DOO „Akademija znanja“ Budva; 

- Predlog Rješenja o imenovanju članova u odboru direktora DOO“BSP“ Budva;  

- Predlog Rješenja o imenovanju odbora direktora DOO „Vodovod i kanalizacija“ Budva; 

- Predlog Rješenja o imenovanju odbora direktora DOO“Komunalno“ Budva;  

- Predlog Rješenja o imenovanju odbora direktora DOO“Parking servis“ Budva; 

- Predlog Rješenja o imenovanju odbora direktora DOO“Pogrebno“ Budva; 

- Predlog Rješenja o imenovanju odbora direktora DOO“Mediteran reklame“ Budva; 

- Predlog Rješenja o imenovanju predstavnika Opštine Budva kao člana Odbora direktora 

preduzeća “Expo Budva” d.o.o. Budva; 

 

 Predlagač akata je predsjednik Opštine, a predstavnici predlagača, koji su dali uvodno 

obrazloženje, su: Rajka Špadijer, sekretar Sekretarijata za društvene djelatnosti, Milena Antović, 

sekretar Sekretarijata za zaštitu imovine; Ivan Dajković, sekretar Sekretarijata za investicije i Nikola 

Divanović, sekretar Sekretarijata za gradsku infrastrukturu i ambijent. 

 

 Predsjedavajuća je u 13,55 časova odredila pauzu u trajanju od sat vremena. Nakon pauze, u 

15,00 časova nastavljen je rad. 
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U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Božidar 

Vujičić, Srđa Popović, Lucija Đurašković, Stevan Džaković i Krsto Rađenović. 

 

50. 

 Prešlo se na razmatranje pedesete tačke dnevnog reda: Predlog Zaključka o ispravci greške 

 

 Predlagač akta je predsjednik Opštine a predstavnica predlagača je Milena Antović, sekretar 

Sekretarijata za zaštitu imovine. 

 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda niko nije učestvovao. 

 

51. 

 Prešlo se na razmatranje pedesetprve tačke dnevnog reda: Razmatranje Izvještaja o radu 

Poreske uprave PJ Budva za 2013. godinu. 

 

  Izvjestilac ove tačke dnevnog reda je g-din Slavko Medić, načelnik za naplatu Poreske uprave 

PJ Budva, koji je dao uvodno obrazloženje. 

 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Stevan 

Džaković, Dušan Božović i Božidar Vujičić. 

 

 

 Shodno članu 21 i 22 Poslovnika Skupštine opštine Budva, prešlo se na odbornička pitanja. 

 

Odbornička pitanja, odnosno dopunska pitanja,  na ovoj sjednici usmeno su postavili odbornici: 

Stevan Džaković, Lucija Đurašković, Božidar Vujičić, uz obavezu da ista dostave u pisanoj formi u 

skladu sa članom 21 Poslovnika Skupštine opštine Budva. 

 

U pisanoj formi, odbornička pitanja, odnosno dopunska pitanja u skladu sa Poslovnikom 

dostavila je odbornica Lucija Đurašković. 

 

Predsjedavajuća je obavijestila odbornike da će dan za glasanje po tačkama dnevnog reda 16. 

sjednice SO Budva biti 25. maja 2015. godine, sa početkom u 17,00 časova.  

 

   Rad 16. sjednice Skupštine opštine Budva za 19. maj 2015. godine, završen je u 17,30 časova. 
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NASTAVAK 16. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, ODRŽANE 25. MAJA U 

VELIKOM AMFITEATRU “AKADEMIJE ZNANJA” U BUDVI, SA POČETKOM U 17,10 

ČASOVA 

 

- GLASANJE PO TAČKAMA DNEVNOG REDA 16. SJEDNICE SO BUDVA  

 

Izvršena je prozivka odbornika, kako bi se utvrdio kvorum za glasanje po tačkama dnevnog 

reda.   

 

PRISUTNI ODBORNICI: 

 

1. Armenko Aleksandar    11. Kuljača Vojo 

2. Balević Milan     12. Leković Nataša 

3. Banović Radomir     13. Ljubanović Gojko 

4. Božović Dušan     14. Medin-Stanić Branka 

5. Vuković Marko     15. Mitrović Andrija 

6. Vučetić Vesna     16. Perović Časlav 

7. Gregović Jovan     17. Popović Srđa 

8. Delić Radovan     18. Pribilović Đorđije 

9. Đurašković Lucija     19. Radulović Radovan 

10. Kotarac Tijana     20. Tomanović Nikoleta 

 

        21. Džaković Stevan 

 

ODSUTNI ODBORNICI: 

 

1. Backović Mihailo     6. Lazović Boro 

2. Božović Milo     7. Pejović Mijomir 

3. Vujičić Božidar     8. Petković Ante 

4. Vujović Đorđije     9. Purić Nada 

5. Vukčević Nikola     10. Rađenović Krsto 

 

       11. Tomović Radosav 

 

 

Predsjedavajuća je konstatovala da sjednici prisustvuje 21 odbornik i da Skupština može da 

odlučuje po tačkama dnevnog reda. 

 

Predsjedavajuća je konstatovala dolazak odbornika Božidara Vujičića, tako da sjednici 

prisustvuje 22 odbornika. 

 

Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu predsjednika opštine 

Budva i radu organa lokalne uprave i službi za 2014.godinu 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 22 - dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 - sedamnaest odbornika, 

“protiv” je bilo 5 – pet odbornika i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

 

ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O RADU PREDSJEDNIKA OPŠTINE 

BUDVA I RADU ORGANA LOKALNE UPRAVE I SLUŽBI ZA 2014.GODINU 
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Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na imenovanje Glavnog 

administratora. 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 22 - dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 - devetnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 3 – tri odbornika) usvojila 

 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA IMENOVANJE GLAVNOG 

ADMINISTRATORA 

 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o izmjeni Odluke o finansiranju redovnog rada 

političkih partija koje imaju odbornike u Skupštine Opštine Budva 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 22 - dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 - sedamnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 5 – pet odbornika) usvojila 

 

ODLUKU O IZMJENI ODLUKE O FINANSIRANJU REDOVNOG RADA POLITIČKIH 

PARTIJA KOJE IMAJU ODBORNIKE U SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA 

 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o kućnom redu u stambenim zgradama 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 22 - dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 - sedamnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 5 – pet odbornika) usvojila 

 

ODLUKU O KUĆNOM REDU U STAMBENIM ZGRADAMA 

 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o  izmjeni i dopuni Odluke organizaciji i načinu 

obavljanja auto-taksi prevoza na teritoriji Opštine Budva uz napomenu da, shodno članu 46. stav 

3. Poslovnika, amandman koji je podnio predlagač odluke i amandman koji je predlagač odluke 

prihvatio postaje sastavni dio predloga odluke i o njemu Skupština posebno ne odlučuje 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 22 - dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 - sedamnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 5 – pet odbornika) usvojila 

 

ODLUKU O  IZMJENI I DOPUNI ODLUKE ORGANIZACIJI I NAČINU OBAVLJANJA 

AUTO-TAKSI PREVOZA NA TERITORIJI OPŠTINE BUDVA 

 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o utvrđivanju javnog interesa za eksproprijaciju 

nepokretnosti radi izgradnje trafostanice i davanju ovlašćenja predsjedniku Opštine 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 22 - dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 - sedamnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 5 – pet odbornika) usvojila 

 

ODLUKU O UTVRĐIVANJU JAVNOG INTERESA ZA EKSPROPRIJACIJU 

NEPOKRETNOSTI RADI IZGRADNJE TRAFOSTANICE I DAVANJU OVLAŠĆENJA 

PREDSJEDNIKU OPŠTINE 
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Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o utvrđivanju javnog interesa za eksproprijaciju 

nepokretnosti radi izgradnje odvodnog kanala i parkinga 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 22 - dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 - sedamnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 5 – pet odbornika) usvojila 

 

ODLUKU O UTVRĐIVANJU JAVNOG INTERESA ZA EKSPROPRIJACIJU 

NEPOKRETNOSTI RADI IZGRADNJE ODVODNOG KANALA I PARKINGA 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti (Avanglion CG doo Budva) 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 22 - dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 - sedamnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 5 – pet odbornika) usvojila 

 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI (AVANGLION CG DOO BUDVA) 

 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na ustanovljavanje prava 

službenosti 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 22 - dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 - osamnaest odbornika, 

“protiv” je bio 1 – jedan odbornik i “uzdržanih” je bilo 3 – tri odbornika) usvojila 

 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA USTANOVLJAVANJE  

PRAVA SLUŽBENOSTI 

 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja UP 

Z15 u skladu sa LSL „Blizikuće“ 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 22 - dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 - sedamnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 5 – pet odbornika) usvojila 

 

ODLUKU O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI RADI FORMIRANJA UP Z15 U 

SKLADU SA LSL „BLIZIKUĆE“ 

 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti (KO Reževići I) 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 22 - dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 - sedamnaest odbornika, 

“protiv” je bilo 2 – dva odbornika i “uzdržanih” je bilo 3 – tri odbornika) usvojila 

 

ODLUKU O RAZMJENI NEPOKRETNOSTI (KO REŽEVIĆI I) 

 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti (KO Reževići I – Franović 

Branko) 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 22 - dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 - sedamnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 5 – pet odbornika) usvojila 
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ODLUKU O RAZMJENI NEPOKRETNOSTI (KO REŽEVIĆI I – FRANOVIĆ BRANKO) 

 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o davanju u dugoročni zakup nepokretnosti 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da Skupština većinom glasova  (ukupno 

je glasalo 22 - dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasao 1 - jedan odbornik, “protiv” je bilo 4 – 

četiri odbornika i “uzdržanih” je bilo 17 – sedamnaest odbornika) nije usvojila 

 

ODLUKU O DAVANJU U DUGOROČNI ZAKUP NEPOKRETNOSTI 

 

 Po završetku glasanja po svim tačkama dnevnog reda, odbornik SDP-a, Radovan Radulović, je 

obavijestio predsjedavajuću da odbornici njegove partije nisu bili uzdržani po ovoj tački dnevnog reda 

već da su glasali protiv.  

 

Stoga se vrši ispravka u dijelu rezultata glasanja po ovoj tački dnevnog reda: 

 

»Ukupno je glasalo 22 - dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasao 1 - jedan odbornik, 

“protiv” je bilo 6 – šest odbornika i “uzdržanih” je bilo 15 – petnaest odbornika«  

 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o izmjeni Odluke o razmjeni nepokretnosti broj 

0101-619/1 od 05.11.2013.godine. 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 22 - dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 - sedamnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 5 – pet odbornika) usvojila 

 

ODLUKU O IZMJENI ODLUKE O RAZMJENI NEPOKRETNOSTI  

BROJ 0101-619/1 OD 05.11.2013.GODINE 

 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o stavljanju van snage Odluke o razmjeni 

nepokretnosti broj 0101-634/1 od 18.09.2012.godine. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 22 - dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 - sedamnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 5 – pet odbornika) usvojila 

 

ODLUKU O STAVLJANJU VAN SNAGE ODLUKE O RAZMJENI NEPOKRETNOSTI 

BROJ 0101-634/1 OD 18.09.2012.GODINE 

 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti (Vaterpolo klubu Budvanska 

rivijera za davanje u zakup poslovnog prostora). 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 22 - dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 - sedamnaest odbornika, 

“protiv” je bio 1 – jedan odbornik i “uzdržanih” je bilo 4 – četiri odbornika) usvojila 

 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI (VATERPOLO KLUBU BUDVANSKA 

RIVIJERA ZA DAVANJE U ZAKUP POSLOVNOG PROSTORA) 

 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o skraćenom postupku likvidacije Društva za 

konsalting i menadžment „MEDITERAN WTE“ Budva. 
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Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 22 - dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 - sedamnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 5 – pet odbornika) usvojila 

 

ODLUKU O SKRAĆENOM POSTUPKU LIKVIDACIJE DRUŠTVA ZA KONSALTING I 

MENADŽMENT „MEDITERAN WTE“ BUDVA 

 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o skraćenom postupku likvidacije Društva sa 

ograničenom odgovornošću „Budva Holding“ Budva. 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 17 - sedamnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 4 – četiri odbornika) usvojila 

 

ODLUKU O SKRAĆENOM POSTUPKU LIKVIDACIJE DRUŠTVA SA OGRANIČENOM 

ODGOVORNOŠĆU „BUDVA HOLDING“ BUDVA 

 

Stavljen je na glasanje Predlog Riješenja o davanju saglasnosti na Odluku o osnivanju MZ Jaz. 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština jednoglasno  (ukupno je 

glasalo 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 21 - dvadesetjedan odbornik, “protiv” nije 

bilo i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

 

RIJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ODLUKU O OSNIVANJU MZ JAZ 

 

Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka (o prihvatanju Izvještaja o radu Komisije za 

raspodjelu sredstava nevladinim organizacijama za 2014. godinu). 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 17 - sedamnaest odbornika, 

“protiv” je bio 1 – jedan odbornik i “uzdržanih” je bilo 3 – tri odbornika) usvojila 

 

ZAKLJUČAK (O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O RADU KOMISIJE ZA RASPODJELU 

SREDSTAVA NEVLADINIM ORGANIZACIJAMA ZA 2014. GODINU) 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o relaizaciji lokalnog 

akcionog plana za postizanje rodne ravnopravnosti u opštini Budva za period 2013/2014.godine 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština jednoglasno  (ukupno je 

glasalo 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 21 - dvadesetjedan odbornik, “protiv” nije 

bilo i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

 

ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O RELAIZACIJI LOKALNOG 

AKCIONOG PLANA ZA POSTIZANJE RODNE RAVNOPRAVNOSTI U OPŠTINI BUDVA 

ZA PERIOD 2013/2014. GODINE 

 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o usvajanju Lokalnog akcionog plana za postizanje 

rodne ravnopravnosti u opštini Budva za period 2015/2016. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština jednoglasno  (ukupno je 

glasalo 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 21 - dvadesetjedan odbornik, “protiv” nije 

bilo i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 
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ODLUKU O USVAJANJU LOKALNOG AKCIONOG PLANA ZA POSTIZANJE RODNE 

RAVNOPRAVNOSTI U OPŠTINI BUDVA ZA PERIOD 2015/2016 
 

 Stavljen je na glasanje Predlog Programa o izmjeni i dopuni Programa spomen obilježja u 

Opštini Budva za 2013. godinu. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 20 - dvadeset odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržan” je bio 1 – jedan odbornik) usvojila 

 

PROGRAM O IZMJENI I DOPUNI PROGRAMA SPOMEN OBILJEŽJA U OPŠTINI BUDVA 

ZA 2013. GODINU 

 

 Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka (o usvajanju Izvještaja o radu i Izvještaja o 

finansijskom poslovanju Javnog preduzeća „Mediteranski sportski centar“ za 2014. godinu) 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 17 - sedamnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 4 – četiri odbornika) usvojila 

 

ZAKLJUČAK (O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O RADU I IZVJEŠTAJA O FINANSIJSKOM 

POSLOVANJU JAVNOG PREDUZEĆA „MEDITERANSKI SPORTSKI CENTAR“ 

 ZA 2014. GODINU) 

 

 Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja (o davanju saglasnosti na Program rada i 

finansijski plan DOO „Mediteranski sportski centar“ Budva za 2015. godinu) 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 17 - sedamnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 4 – četiri odbornika) usvojila 

 

RJEŠENJE (O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN 

DOO „MEDITERANSKI SPORTSKI CENTAR“ BUDVA ZA 2015. GODINU) 

 

 Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o visini 

zakupnine i uslovima davanja u zakup poslovnih prostora u Mediteranskom sportskom centru 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 17 - sedamnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 4 – četiri odbornika) usvojila 

 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ODLUKU O VISINI ZAKUPNINE I 

USLOVIMA DAVANJA U ZAKUP POSLOVNIH PROSTORA U MEDITERANSKOM 

SPORTSKOM CENTRU 

 

 Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Cjenovnik usluga DOO 

„Mediteranski sportski centar“ Budva. 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 17 - sedamnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 4 – četiri odbornika) usvojila 
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RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA CJENOVNIK USLUGA DOO 

„MEDITERANSKI SPORTSKI CENTAR“ BUDVA 

 

 Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka (o usvajanju Izvještaja o radu i Izvještaja o 

finanijskom poslovanju JP „Sportsko rekreativni centar“ Budva za 2014. godinu) 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 17 - sedamnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 4 – četiri odbornika) usvojila 

 

ZAKLJUČAK (O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O RADU I IZVJEŠTAJA O FINANIJSKOM 

POSLOVANJU JP „SPORTSKO REKREATIVNI CENTAR“ BUDVA ZA 2014. GODINU) 

 

 Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja (o davanju saglasnosti na Program rada i 

finansijski plan JP „Sportsko rekreativni centar“ Budva za 2015. godinu). 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 17 - sedamnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 4 – četiri odbornika) usvojila 

 

RJEŠENJE (O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN JP 

„SPORTSKO REKREATIVNI CENTAR“ BUDVA ZA 2015. GODINU) 

 

 Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka (o usvajanju Izvještaja o radu i Izvještaja o 

finansijskom poslovanju JU „Grad teatar“ Budva za 2014. godinu) 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 18 - osamnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 3 – tri odbornika) usvojila 

 

ZAKLJUČAK (O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O RADU I IZVJEŠTAJA O FINANSIJSKOM 

POSLOVANJU JU „GRAD TEATAR“ BUDVA ZA 2014. GODINU) 

 

 Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja (o davanju saglasnosti na Program rada i 

finansijski plan JU „Grad teatar“ Budva za 2015. godinu). 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 18 - osamnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 3 – tri odbornika) usvojila 

 

RJEŠENJE (O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN 

JU „GRAD TEATAR“ BUDVA ZA 2015. GODINU) 

 

 Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka (o usvajanju Izvještaja o radu i Izvještaja o 

finansijskom poslovanju JU „Muzeji i galerije Budve“ za 2014. godinu) 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 17 - sedamnaest odbornika, 

“protiv” je bio 1 – jedan odbornik i “uzdržanih” je bilo 3 – tri odbornika) usvojila 

 

ZAKLJUČAK (O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O RADU I IZVJEŠTAJA O FINANSIJSKOM 

POSLOVANJU JU „MUZEJI I GALERIJE BUDVE“ ZA 2014. GODINU) 
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Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja (o davanju saglasnosti na Program rada i 

finansijski plan JU „Muzeji i galerije Budve“ za 2015. godinu) 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 17 - sedamnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 4 – četiri odbornika) usvojila 

 

RJEŠENJE (O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN 

JU „MUZEJI I GALERIJE BUDVE“ ZA 2015. GODINU) 

 

 Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka (o prihvatanju Izvještaja o poslovanju „Vodovod 

i kanalizacija“ DOO Budva za 2014. godinu) 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 17 - sedamnaest odbornika, 

“protiv” je bilo 3 – tri odbornika i “uzdržan” je bio 1 – jedan odbornik) usvojila 

 

ZAKLJUČAK (O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O POSLOVANJU „VODOVOD I 

KANALIZACIJA“ DOO BUDVA ZA 2014. GODINU) 

 

 Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i 

Finansijski plan DOO „Vodovod i kanalizacija“ Budva za 2015.godinu. 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 17 - sedamnaest odbornika, 

“protiv” je bilo 3 – tri odbornika i “uzdržan” je bio 1 – jedan odbornik) usvojila 

 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN 

DOO „VODOVOD I KANALIZACIJA“ BUDVA ZA 2015.GODINU 

 

Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju za 2014. 

godinu DOO „Akademija znanja“ Budva. 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 17 - sedamnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 4 – četiri odbornika) usvojila 

 

ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O POSLOVANJU ZA 2014. GODINU  

DOO „AKADEMIJA ZNANJA“ BUDVA 

 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i 

Finansijski plan DOO „Akademija znanja“ Budva za 2015.godinu. 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 17 - sedamnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 4 – četiri odbornika) usvojila 

 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN 

DOO „AKADEMIJA ZNANJA“ BUDVA ZA 2015.GODINU 
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Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o razrješenju člana Opštinske izborne komisije. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 18 - osamnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 3 – tri odbornika) usvojila 

 

RJEŠENJE O RAZRJEŠENJU ČLANA OPŠTINSKE IZBORNE KOMISIJE 

 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja (o razrješenju Radenka Marovića dužnosti 

predsjednika Upravnog odbora DOO „Mediteranski sportski centar“ Budva). 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 17 - sedamnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 4 – četiri odbornika) usvojila 

 

RJEŠENJE (O RAZRJEŠENJU RADENKA MAROVIĆA DUŽNOSTI PREDSJEDNIKA 

UPRAVNOG ODBORA DOO „MEDITERANSKI SPORTSKI CENTAR“ BUDVA) 

 

 Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o imenovanju odbora direktora DOO 

“Mediteranski sportski centar“ Budva. 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 17 - sedamnaest odbornika, 

“protiv” je bilo 4 – četiri odbornika i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

 

RJEŠENJE O IMENOVANJU ODBORA DIREKTORA  

DOO “MEDITERANSKI SPORTSKI CENTAR“ BUDVA 

 

 Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o imenovanju odbora direktora DOO“ „Sportsko 

rekreativni centar“ Budva 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 17 - sedamnaest odbornika, 

“protiv” je bilo 4 – četiri odbornika i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

 

RJEŠENJE O IMENOVANJU ODBORA DIREKTORA  

DOO“ „SPORTSKO REKREATIVNI CENTAR“ BUDVA 

 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o imenovanju člana u odboru direktora DOO 

„Akademija znanja“ Budva 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 17 - sedamnaest odbornika, 

“protiv” je bilo 4 – četiri odbornika i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

 

RJEŠENJE O IMENOVANJU ČLANA U ODBORU DIREKTORA 

 DOO „AKADEMIJA ZNANJA“ BUDVA 
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Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o imenovanju članova u odboru direktora 

DOO“BSP“ Budva  

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 17 - sedamnaest odbornika, 

“protiv” je bilo 4 – četiri odbornika i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

 

RJEŠENJE O IMENOVANJU ČLANOVA U ODBORU DIREKTORA DOO “BSP“ BUDVA 

 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o imenovanju odbora direktora DOO „Vodovod i 

kanalizacija“ Budva 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 17 - sedamnaest odbornika, 

“protiv” je bilo 4 – četiri odbornika i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

 

RJEŠENJE O IMENOVANJU ODBORA DIREKTORA  

DOO „VODOVOD I KANALIZACIJA“ BUDVA 

 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o imenovanju odbora direktora DOO 

“Komunalno“ Budva. 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 17 - sedamnaest odbornika, 

“protiv” je bilo 4 – četiri odbornika i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

 

RJEŠENJE O IMENOVANJU ODBORA DIREKTORA DOO “KOMUNALNO“ BUDVA 

 

 Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o imenovanju odbora direktora DOO “Parking 

servis“ Budva 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 17 - sedamnaest odbornika, 

“protiv” je bilo 4 – četiri odbornika i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

 

RJEŠENJE O IMENOVANJU ODBORA DIREKTORA DOO “PARKING SERVIS“ BUDVA 

 

 Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o imenovanju odbora direktora DOO “Pogrebno“ 

Budva 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 17 - sedamnaest odbornika, 

“protiv” je bilo 4 – četiri odbornika i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

 

RJEŠENJE O IMENOVANJU ODBORA DIREKTORA DOO “POGREBNO“ BUDVA 

 

 Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o imenovanju odbora direktora DOO “Mediteran 

reklame“ Budva 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 17 - sedamnaest odbornika, 

“protiv” je bilo 4 – četiri odbornika i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 
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RJEŠENJE O IMENOVANJU ODBORA DIREKTORA 

DOO “MEDITERAN REKLAME“ BUDVA 

 

 Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o imenovanju predstavnika Opštine Budva kao 

člana Odbora direktora preduzeća “Expo Budva” d.o.o. Budva 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 17 - sedamnaest odbornika, 

“protiv” je bilo 2 – dva odbornika i “uzdržanih” je bilo 2 – dva odbornika) usvojila 

 

RJEŠENJE O IMENOVANJU PREDSTAVNIKA OPŠTINE BUDVA KAO ČLANA ODBORA 

DIREKTORA PREDUZEĆA “EXPO BUDVA” D.O.O. BUDVA 

 

 Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o ispravci greške. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 17 - sedamnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 4 – četiri odbornika) usvojila 

 

ZAKLJUČAK O ISPRAVCI GREŠKE 

 

Predsjedavajuća je zaključila 16. sjednicu Skupštine Opštine Budva u 17,39 časova. 

 

 

 

 

 

SKUPŠTINA OPŠTINE BUDVA 

 

 

 

 

 

                  PREDSJEDNIK SKUPŠTINE, 
              Boro Lazović    

                         

 

        Obrađivač,                       SEKRETAR SKUPŠTINE,                                                                                                                                                                      

       Isidora Varga                               Lidija Zirojević 
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Broj: 0101-114/6 

                                                                                                                               

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Z A P I S N I K 

SA  16. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, 

ODRŽANE 18., 19. i 25 MAJA 2015 GODINE 

 

 

 

 

 

                                     

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Budva, 23. jun 2015. godine 

 


